



## PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA

### KENYATAAN TAWARAN

Pembekal/Kontraktor adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

### KETERANGAN TAWARAN

**SEBUT HARGA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN PERALATAN SISTEM ATM DI KK FIR DI BAWAH KONTRAK KP/KEW/6/2018 DI DALAM TEMPOH INTERIM SELEPAS TAMAT TEMPOH *DEFECT LIABILITY PERIOD* (DLP) DI PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA, WILAYAH SARAWAK**

KOD BIDANG	BIDANG	SUB BIDANG	PECAHAN SUB BIDANG
110506	PENGANGKUTAN, KOMPONEN DAN AKSESORI	PESAWAT UDARA, KAPAL TERBANG, KAPAL ANGKASA, SATELIT, RADAR	RADAR DAN ALAT GANTI
220501	PERKHIDMATAN	PENYELENGGARAAN /PEMBAIKAN KEJURUTERAAN DAN KOMUNIKASI	ALAT SEMBOYAN /PERHUBUNGAN/ PENYIARAN
210201	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN TELEKOMUNIKASI	ALAT PERHUBUNGAN
210202	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN TELEKOMUNIKASI	SISTEM PERHUBUNGAN TELEKOMUNIKASI

TARIKH MULA TAWARAN : 02 NOVEMBER 2023  
TARIKH TUTUP TAWARAN : 13 NOVEMBER 2023  
LOKALITI : SARAWAK

## PERINCIAN TAKLIMAT

PERIHAL	TARIKH / MASA	LOKASI	PEGAWAI PENYELARAS	KEHADIRAN MAKSIMA
<b>TAKLIMAT SEBUT HARGA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN PERALATAN SISTEM ATM DI KK FIR DI BAWAH KONTRAK KP/KEW/6/2018 DI DALAM TEMPOH INTERIM SELEPAS TAMAT TEMPOH <i>DEFECT LIABILITY</i> <i>PERIOD</i> (DLP) DI PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA, WILAYAH SARAWAK</b>	06 OKTOBER 2023 (9.30 pagi)	BILIK MESYUARAT ATCC PUSAT KAWALAN TRAFIK UDARA KUCHING, WILAYAH SARAWAK	NAZARANI BIN NONY  (082-616532)	1

- 1) Taklimat bagi sebut harga adalah **WAJIB**
- 2) Taklimat akan diadakan secara bersemuka. Hanya satu (**1**) wakil syarikat dibenarkan untuk menghadiri sesi taklimat tersebut. Selaras dengan PPP PK2.1 perenggan 8(vii)(a)(3)(vi), hanya penama di sijil akuan pendaftaran syarikat MOF sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat ini. Sekiranya penama tidak dapat menghadiri lawatan tapak dan taklimat tersebut, syarikat perlu memaklumkan secara bertulis kepada Pihak Berkuasa Penerbangan Awam Malaysia untuk menghantar wakil dengan menyatakan Nama, Nombor Kad Pengenalan dan jawatan wakil syarikat berkenaan. Pembekal dikehendaki membawa sijil pendaftaran syarikat (MOF), cop rasmi syarikat dan kad perniagaan semasa menghadiri lawatan tapak dan taklimat sebut harga.
- 3) Semasa lawatan tapak dan taklimat, pembekal hendaklah mematuhi SOP semasa menghadiri taklimat sebut harga bagi mengelak penularan wabak Covid-19 dengan memastikan amalan penjarakan fizikal, penggunaan *hand sanitizer* serta pemakaian pelitup muka dilaksanakan. Pembekal juga diingatkan untuk mematuhi segala SOP yang telah ditetapkan oleh Pihak MKN dan KKM.
- 4) Borang Sebut harga akan diedarkan semasa taklimat di tempat dan masa seperti di jadual di atas.